

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS Date: 06-05-2021 01:30:58 PM Subject: Announcement of dividend distribution:</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للاستثمارات المتعددة التاريخ: 06-05-2021 01:30:58 PM الموضوع: إعلان عن توزيع الأرباح:</p>
<p>Announcement of dividend distribution:  The management of Noor Capital Markets for Diversified Investments Company is pleased to announce to the shareholders that it has been decided to start distributing cash dividends for the year 2020 based on the decision of the General Assembly for the shareholders of the company in its meeting held on 04/05/2021 as of Monday 10/05/2021 . The shareholders who are registered in the company's records as on 05/04/2021 are kindly requested to visit the Arab Jordan Investment Bank - Public Administration Branch - Zahran Street - Building No. 200 - First Floor, during the bank's official working hours, and bring with them the necessary supporting documents, to receive their dividend checks.</p>	<p>إعلان توزيع الأرباح على مساهمي شركة نور كابيتال ماركتس للاستثمارات المتعددة يسر إدارة شركة نور كابيتال ماركتس للاستثمارات المتعددة المساهمة العامة ان تعلن للاخوة المساهمين الكرام أنه تقرر البدء بتوزيع الأرباح النقدية عن عام 2020 بناءً على قرار الهيئة العامة لمساهمي الشركة في إجتماعها المنعقد بتاريخ 2021/04/05 اعتباراً من يوم الاثنين الموافق 2021/05/10، يرجى من السادة المساهمين المسجلين في سجلات الشركة كما في 2021/04/05 مراجعة بنك الاستثمار العربي الأردني - فرع الادارة العامة - شارع زهران - عمارة رقم 200 - الطابق الاول وذلك خلال اوقات الدوام الرسمي للبنك، مصطحبين معهم الاوراق الثبوتية اللازمة، لاستلام شيكات أرباحهم.</p>
<p>10-05-2021</p>	<p>10-05-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: شركة نور كابيتال ماركتس للاستثمارات المتعددة Position: محاسب رئيسي</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: شركة نور كابيتال ماركتس للاستثمارات المتعددة المنصب: محاسب رئيسي</p>